
Voorzitter: Van Nieuwenhoven

Tegenwoordig zijn 148 leden, te
weten:

Van den Akker, Albayrak, Apostolou,
Van Ardenne-van der Hoeven, Arib,
Atsma, Augusteijn-Esser, Bakker, Van
Baalen, Balemans, Balkenende,
Barth, Van Beek, Belinfante, Van den
Berg, Biesheuvel, Blaauw, Van
Blerck-Woerdman, Blok, Bolhuis, Van
Bommel, Buijs, Bussemaker, Van de
Camp, Cherribi, De Cloe, Cornielje,
Cörüz, Crone, Depla, Van Dijke,
Dijksma, Dijkstal, Dijsselbloem,
Dittrich, Van den Doel, Duijkers,
Duivesteijn, Eurlings, Feenstra,
Geluk, Van Gent, Van Gijzel, Giskes,
Gortzak, De Graaf, De Haan,
Halsema, Hamer, Harrewijn, Van
Heemst, Hermann, Herrebrugh,
Hessing, Hillen, Hindriks, Van der
Hoek, Hoekema, Van der Hoeven,
Hofstra, Ten Hoopen, De Hoop
Scheffer, Kamp, Kant, Karimi, Klein
Molekamp, Van der Knaap, Koen-
ders, Kortram, Kuijper, Lambrechts,
Leers, Van Lente, Luchtenveld,
Marijnissen, E. Meijer, Th.A.M.
Meijer, Melkert, Middel, Van
Middelkoop, Molenaar, Mosterd,
Nicolaı̈, Niederer, Van Nieuwen-
hoven, Noorman-den Uyl, Oplaat,
Örgü, Oudkerk, Van Oven, Passtoors,
De Pater-van der Meer, Pitstra,
Poppe, Rabbae, Ravestein, Rehwin-
kel, Remak, Van ’t Riet, Rietkerk,
Rijpstra, Rosenmöller, Ross-van
Dorp, Rouvoet, Santi, Scheltema-de
Nie, Schimmel, Schoenmakers,
Schreijer-Pierik, Slob, Smits,
Snijder-Hazelhoff, Van Splunter,
Spoelman, Van der Staaij, Van der
Steenhoven, Stellingwerf, Stroeken,
De Swart, Swildens-Rozendaal,
Terpstra, Timmermans, Udo, Valk, Ter
Veer, Te Veldhuis, Vendrik, Verbugt,
Verburg, Verhagen, Visser-van Doorn,

Van der Vlies, Van Vliet, M.B. Vos,
O.P.G. Vos, Voûte-Droste, De Vries,
Waalkens, Wagenaar, Van Walsem,
Weekers, Weisglas, Van Wijmen,
Wijn, Wilders, De Wit, Witteveen-
Hevinga en Zijlstra,

en de heren Korthals, minister van
Justitie, Pronk, minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, mevrouw
Jorritsma-Lebbink, vice-minister-
president, minister van Economische
Zaken, de heren Brinkhorst, minister
van Landbouw, Natuurbeheer en
Visserij, Vermeend, minister van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
mevrouw Kalsbeek, staatssecretaris
van Justitie, de heer Hoogervorst,
staatssecretaris van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid, en mevrouw
Vliegenthart, staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede dat is ingekomen bericht van
verhindering van het lid:

De Boer, wegens bezigheden elders.

Dit bericht wordt voor kennisgeving
aangenomen.

De voorzitter: Ontvangen is bericht
van het overlijden op 16 juni jl. van
de heer Wim Thomassen, lid van
onze Kamer van 1946 tot 1948.

Namens de Tweede Kamer heb ik
een bericht van rouwbeklag
gezonden.

De overige ingekomen stukken
staan op een lijst die op de tafel van
de griffier ter inzage ligt. Op die lijst
heb ik voorstellen gedaan over de
wijze van behandeling. Als aan het
einde van de vergadering daartegen
geen bezwaren zijn ingekomen,

neem ik aan dat de Kamer zich met
de voorstellen heeft verenigd.

Aan de orde is het mondelinge
vragenuur, overeenkomstig artikel
136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Halsema aan de
minister van Justitie over het op
straat zetten van onbehandelde
TBS’ers.

©

Mevrouw Halsema (GroenLinks):
Voorzitter. Dirk de V. gold in het
TBS-circuit als een zeer moeilijk
geval. Hij had zijn halve leven in
inrichtingen doorgebracht toen hij in
1996 opnieuw TBS kreeg opgelegd
vanwege gewelddadige beroving. Hij
wacht daarna twee jaar in gevange-
nis op plaatsing in een TBS-kliniek.
Blijkens berichtgeving in Trouw
kwam deze niet omdat geen enkele
kliniek hem wilde hebben omdat hij
voor teveel onrust zou zorgen; iets
waarop de klinieken niet zouden zijn
berekend. Gevolg zou zijn dat hij in
juni 1999 onbehandeld voorwaarde-
lijk is vrijgelaten uit detentie, waarna
hij in september van datzelfde jaar
de 27-jarige Tjirk van Wijk heeft
vermoord.

Is dit waar? Is Dirk de V. op straat
beland zonder enige behandeling te
hebben ondergaan terwijl de rechter
dit had bepaald? Is het juist dat hij
bij zijn vrijlating volgens zijn
psychiater onverminderd last had
van de psychische stoornis die ook
aan eerdere gewelddadigheden ten
grondslag lag? Als dit inderdaad zo
is, hoe heeft dit dan kunnen
gebeuren? Hoe kunnen klinieken die
nota bene zijn ingericht om de
samenleving te beschermen tegen
deze categorie meest gevaarlijke
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